
Rada školy pri Gymnáziu, Bilíkova 24, 844 19 Bratislava 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia  Rady školy Gymnázium, Bilíkova 24 z 3. apríla 2023 

PRÍTOMNÍ                  Mgr. Jana Gers  
                                           JUDr. Adriana Petrová 
                                           PaedDr. Milan Trstenský                                                                        
                                           Ing. Marcel Völpel  
                                           Mgr. Iveta Sládeková 
                                           PaedDr. Matúš Horka 
                                           Andrea Jenisová 
                                           Peter Lepieš 
 
 
 
OSPRAVEDLNENÍ           Mgr. Bc. Miriam Valašiková  
                                          RNDr. Henrieta Mázorová PhD. 
                                          Mgr. Jozef Špaček 
 

PROGRAM: 1.  Otvorenie a privítanie členov RŠ 

2.  Informácia o voľbe do RŠ za pedagogických pracovníkov 

3.  Informácia o termínoch prijímacích pohovorov a maturitných skúšok 

a. Prijímacie skúšky a maturitné skúšky 

b. 4- ročné štúdium 

4.   Lyžiarsky výcvik 

5.  Telocvične 

6.  Plán obnovy                          

7.  Erasmus Plus  

8.  Pilotný výmenný projekt so školou v Írsku 
9.  Aktivity členov Študenskej rady 

                         10.  Školská jedáleň a obedy zadarmo 

                         11.  Záver - poďakovanie 
 

1. Rokovanie otvorila a  prítomných privítala predsedníčka RŠ Mgr. Iveta Sládeková.  

2. Predsedníčka RŠ Mgr. Iveta Sládeková informovala prítomných o voľbe nového člena 

RŠ za pedagogických pracovníkov, za člena RŠ bol zvolený PaedDr. Matúš Horka.  

 

3. Riaditeľ školy Mgr. Daniel Kasala informoval o termínoch prijímacích a maturitných 

skúšok.  

              a.Zároveň  poskytol porovnanie počtu uchádzačov o 4-ročné, 8-ročné a  

              bilingválne  štúdium. 

b.Bolo spomenuté, že o 4-ročné štúdium by bol vyšší záujem v prípade otvorenia 

dvoch tried, čo je však problematické z kapacitných dôvodov.                            
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Uchádzači o bilingválne štúdium oceňujú aj možnosť urobiť si štátnu skúšku ako z AJ 

tak aj z NJ. Obecne konštatoval, že o štúdium na našej škole je stále vysoký záujem, 

a to vďaka atraktivite foriem a zamerania štúdia.  

 

4. Riaditeľ školy uviedol, že vedenie školy umožnilo realizáciu lyžiarskeho výcviku 

všetkým triedam, ktoré prejavili záujem. Príspevok na lyžiarsky výcvik 150,- Eur 

dostali všetci žiaci, ktorí sa zúčastnili lyžiarskeho výcviku, s výnimkou 3 žiakov, pri 

ktorých sme o predmetný príspevok ešte dodatočne požiadali ministerstvo školstva. 

 

5. Riaditeľ opätovne požiadal RŠ (Mgr. Janu Gers), aby  preverila možnosť prechodu 

správy telocviční z pôsobnosti RÚŠS na školu (táto informácia bola prerokovaná na 

poslednej Rade školy v októbri 2022). V časti priestorov telocvične plánujeme 

v budúcnosti vybudovať vlastnú kotolnu, vzľadom na nedostatočné vykurovanie 

týchto priestorov z hlavnej kotolne školy a čiastočne z kotolne ZŠ Wonderschool.  

 

6. Riaditeľ školy informoval, že ako škola sa pripravujeme na zapojenie sa do 2 výziev 

z Plánu obnovy. Prvá sa týka debarierizácie školy, do ktorej spadá rekonštrukcia 

šatní, sociálnych zariadení v A bloku, rampy, ďalej výkon búracích prác a čiastočná 

výmena strešnej krytiny. Druhá výzva sa týka zateplenia obvodového plášťa budovy. 

 

7. V rámci školy aktívne funguje program Erasmus Plus, realizuje sa výmenný pobyt 

učiteľov a žiakov v rámci vybraných krajín (Fínsko, Španielsko, Dánsko). Študenti NJ 

bilingválneho štúdia úspešne spolupracujú s partnerskou školou v nemeckom meste 

Bamberg. Partnerskú školu navštívili aj tento rok v marci 2023. 

 

8. Riaditeľ školy Mgr. Kasala informoval o rokovaniach o výmennom  pobyte v rámci 

pilotného projektu s partnerskou školou v Írsku. V prípade úspešneho rokovania by 

sa výmenné pobyty žiakov zrealizovali v budúcom školskom roku. 

 

9. Predseda Študentskej rady Peter Lepieš informoval o akciách, ktoré prebehli a sú 

plánované pre r. 2023. Ide napr. o imatrikuláciu študentov prvého ročníka, 

vyhlásenie najkrajšej masky – Halloween, vianočný bazár, súťaž o najkrajšiu triedu, 

ples v aule, noc v škole, swap oblečenia, burzu kníh a upratovanie okolia školy pri 

príležitosti dňa zeme. Osobitne bolo spomenuté plánované stretnutie žiakov 4 

stredných škôl v DK Dúbravka dňa 10. 5.(Stredná priemyselná škola 

elektrotechnická, SOŠPg Bullova 2, Gymnázium Bilíkova a Škola umeleckého 

priemyslu Josefa Vydru) pod záštitou starostu MÚ Dúbravka RNDr. Martina Zaťoviča  

zamerané na medzi školskú a komunitnú komunikáciu dúbravských stredných škôl. 

Riaditeľ sa členovi Študentskej rady Petrovi Lepiešovi poďakoval za prejavenú  

aktivitu a ukázanie pozitívnych príkladov zábavy a trávenia voľného času mladších aj 

starších študentov našej školy. 

 

10.  V rámci hodnotenia školského stravovania, riaditeľ školy informoval o zavedených 

zmenách v školskej jedálni vedúcich ku skvalitneniu stravy. V ďalšom bode sa riaditeľ 

školy vyjadril k znovuzavedeniu  „obedov zadarmo“ a ich plánovaným rozšírením na 



žiakov 8 –ročného štúdia. Pri tejto príležitosti navrhla Mgr. Gers z RÚŠS metodickú 

kontrolu zameranú na zlepšenie a udržateľnosť kvality vedenia jedálne školy 

(dodržiavanie hygienických predpisov, elektr. verejné obstarávanie, usmernenie pri 

príprave diétnych noriem atď.) 

 

11. Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným členom za účasť. 

 

      

     V Bratislave 03.04.2023 

     Zapísala: Andrea Jenisová 

     Overila: Mgr. Iveta Sládeková, predsedníčka RŠ 

                                                                                      

                                                       


